
Verslag vergadering RvB Sportraad Aartselaar op 15/9/2022 
 
Aanwezig: Gunther Crauwels, Frank Baart , Maria De Ridder, Harry Gijbels, Maria Verbeeck, Anita 
Braeckmans 
Verontschuldigd: Luc De Rechter, Vincent Piette 
Afwezig: Valérie Engelbrecht 
 
1 ) 10.000 stappenplan 
Er was onder voorbehoud afgesproken dat Vincent Piette een woordje uitleg kwam geven. Wegens zijn 
afwezigheid, zal hij een mail sturen naar alle leden RvB om dit agendapunt te verduidelijken. 
Zoals de RvB begrepen heeft is de vraag, of de sportraad wil tussen komen in de kosten voor de 
wandelroutes. 
 
2) Goedkeuring verslag vergadering RvB 23/6/2022 + takenlijst: 
Verslag: goedgekeurd mits een aantal aanpassingen. 

 

Datum Actiepunten  Einddatum 

    

13/4/2017 Op te volgen: idee één 
gevechtssportzaal 

RvB  

11/4/2019 Consequenties voor clubs zonder 
engagementsverklaring? 

Anita  

18/11/2021 Geen doortrekking van buslijn 21? 
(zwembad) 

sportdienst wel van bus 180 

18/11/2021 Mogelijkheid van zitbank in 
Pannenbossenweg. 

  

12/5/2022 Engagementsverklaring bekijken. RvB  

12/5/2022 Reglement erkenning: Art. 7 correctie 
punt 1. 

Anita  

12/5/2022 Reglement erkenning: wijziging 
referentietabel door VTS opvolgen. 

 2023 

23/6/2022 Toelichting vanwege nieuwe club 
Pelican. 

 AV 2023 

23/6/2022 Vragen van Tori i.v.m. nieuwe dojo in 
sporthal. 

Pascal asap 

23/6/2022 Verduidelijking betalingsvoorstel 
bijscholing VTS. 

Anita oké 

 
 
3 )  Ingekomen stukken: 
Via mail: 

 Vrijwilligers huiswerkbegeleiding gezocht 4/8/2022 

 Plantjesweekend KOTK oproep verenigingen > doorgestuurd naar alle clubs op 17/8/2022 

 Affiche jaarmarktjogging 2022 > doorgestuurd naar alle clubs op 24/8/2022 

 2/9/2022 van judoclub Tori i.v.m. dojo: 
Hebben jullie eventueel al feedback op enkele van onze vragen, o.a. ivm huurgeld nieuwe zaal. 

Het nieuwe judoseizoen start morgen. Wij hebben tijdens de vakantie alle voorbereidingen 

gedaan en hebben ons lidgeld voor het nieuwe seizoen gebaseerd op de huidige huurprijs. 

Moest de huurprijs in het midden van het seizoen verhogen door verandering van zaal, wordt 

dit erg moeilijk. 



Antwoord sportdienst: We moeten het dossier opnieuw aanbesteden. Zolang er daar geen 

timing van is kunnen er geen antwoorden gegeven worden. Alles blijft zoals het is. De tarieven 

zullen ook niet eind of midden seizoen verhogen. 

 Uitnodiging After Work-apero event met o.a. Disco Galaxie CC Aartselaar vr. 23.09.22 vanaf 17u30 > 
doorgestuurd naar alle clubs op 9/9/2022. 

 
Post: geen 
 
 
4 ) Financiën: 
- Saldo op 15/9/2022 = 2676,99 euro 
- Overlopen van de rekening. 
- Volmacht voor gemeentelijke toelage 2022 door alle betrokkenen ondertekend en terugbezorgd op 
gemeentehuis. Bedrag: 1250,00 euro. Dit bedrag is ondertussen ontvangen. 
 
 
5 ) Bijscholing 13 oktober 2022 20u00 ‘Wat na corona’ 
Op 12/9 is er een mail vertrokken naar de sportclubs om in te schrijven. 
Vanaf 19/9 opentrekking naar niet Aartselaarse clubs en plaatsing op de website van VSF. 
Er zullen flesjes water aangekocht worden voor de deelnemers. Maria Verbeeck zal hiervoor zorgen. 
Eén week voor aanvang zal er een reminder opgestuurd worden naar onze sportclubs. 
 
6) September ‘Maand van de Sportclub’ 
Deelnemende clubs: Jishin-Katsu, Jong en Vrij, AVKA, Tori. 
Stal Hofmans neemt ook deel. 
 
7) Stopzetting lid van RvB van vereniging Jong en Vrij 
Valerié Engelbrecht is gestopt met leiding geven bij Sportclub Jong en Vrij en heeft de club verlaten. 
Ze was ook voor Jong en Vrij afgevaardigde in Raad van Bestuur Sportraad Aartselaar. 
Graag zou Jong en Vrij Sarah Jacobs willen voordragen als vervanging van Valerié. 
Sarah geef les in het lager onderwijs en is ook initiator Gymnastiek. 
Bij Jong en Vrij is ze de technische verantwoordelijke. 
Haar contactgegevens werden ons bezorgd. 
De RvB is akkoord met deze vervanging. De voorzitter van Jong en Vrij zal hiervan op de hoogte gebracht worden. 

Zij zal voor de vergadering van november uitgenodigd worden. 
 
8) Sportsnoepdag & scholenloop 
Alles goed verlopen. 
Weersomstandigheden meegevallen, voormiddag fris en rond 11 uur regenachtig. Namiddag: opklaring. 
 
Sportsnoepdag: 765 lln. uit de scholen Cade en De Blokkendoos – 11 jeugdsportclubs (ABBC, APC, AVKA, 
Team get Wild, Jishin, Jong en Vrij, Ki Chin Tai, Rita Serveert, SVAT, KSVA, Tori)  & 1 privéclub – 56 
clublesgevers/medewerkers. 
Het is jammer dat sommige leerkrachten verdwijnen tijdens de initiatie, kan eigenlijk niet. 
Pluspunt: de wijziging om later te starten en vroeger (10 min.) te stoppen met het 1ste en 2de leerjaar. 
Hierdoor hadden zij meer tijd om hun verplaatsing van en naar school te maken. 
Het is blijkbaar een zware dag voor deze kleintjes. 
 
Scholenloop: 899 lln. uit de scholen Cade, De Blokkendoos en De Internationale School – 22 medewerkers 
(15 vrijwilligers & 7 schoolpersoneel). 
 
 



 
9) Algemene vergadering 12 januari 2023 
Locatie: Cultureel Centrum. 
De RvB zou graag de nieuwe erkende vereniging Pelican bv uitnodigen om zich voor te stellen en ons te 
informeren over hun voordelig aanbod aan watersporten en outdooractiviteiten voor onze inwoners. 
Tijdens de vergadering van november/december zal de dagorde opgemaakt worden, alsook de inhoud van 
de receptie besproken worden (ideeën natje en droogje zijn welkom). 
 
Vanaf 1 oktober 2022 kunnen we onze AV van 2024 boeken in het CC. Anita zal 11 januari aanvragen. 
 
10) Erkenning Capoeïra Meia Buzios de Lua Mastre Gideon 
Deze capoeïraclub hun vzw is 3 jaar geleden ontbonden en is nu effectief gedoofd. 
Een nieuwe verantwoordelijke wil graag terug capoeïra opstarten in Aartselaar. 
Advies RvB: een doorstart met de huidige erkenning is niet mogelijk. Een nieuwe vereniging betekent een 
nieuwe aanvraag tot erkenning.  
 
11) Nieuws vanuit de sportverenigingen: 
AVKA:  

KVV CAD/SCH 15/8:  
Tibo Leboda, brons 400m H 57,55 
Milsan Desmet: zilver polsstok 3.80 en brons Ver 6.34 
Ymke Sanders: goud speer 36.74 
 
PK Estafetten: 
zilver voor: 
Miniemen jongens 3x600 5:24.36 
Pupillen jongens 4x60 34.58 
Senioren mannen 4x400 3:32.98 
cadetten meisjes 4x400 4:40.59 
en brons voor cad meisjes 4x100 55.08 
 
BK CAD SCH 10+11/9 brons voor Tibo Leboda 400mH 57.63 
 
Jaarmarktjogging: veel meer inschrijvingen dan vorig jaar --> 158 waarvan 21 voor de kinderjogging. 
 
Ook atletiekkamp was een succes: 83 deelnemers. 
 
Inschrijvingen voor het nieuw seizoen starten begin oktober.  Er zijn wel al wat nieuwe atleetjes begonnen, 
ouders verwezen het merendeel naar de sportsnoepdag. 
 
Op info-avond Start2run enkel 2 inschrijvingen. 
 

Ten Dorpe: spijtig fietsongeval met lid tijdens toer. 
 
SAVZ: vorige week terug gestart. Nog steeds (te) veel leden. Vele zijn gestopt, maar is opgevuld met 
zwemmers van de reservelijst. Vooral een tekort aan trainers! Betaling voor huur zwembad is verdubbeld!  
 
12) Varia: 
 

 Aartselaarse jaarmarktjogging 2022: Vorig jaar, na twee jaar corona, heeft de sportraad de jogging 
een boost willen geven door een natje en droogje te voorzien voor de deelnemers. De organisatie 
vroeg terug een mogelijke tussenkomst voor dit jaar. Na overleg heeft de sportraad een budget vrij 



gemaakt voor de aankoop van wafels en een klein snoepzakje voor de kids. Dit was echter een 
tijdelijke hulp. Nu de corona-pandemie zo goed als onder controle is, kan iedere vereniging, club of 
organisatie voortaan opnieuw zelf verder fondsen werven zoals in 2019 en de jaren ervoor. 

 Project Generatie Rookvrij: RvB staat achter het project, maar de sportraad kan dit niet financieel 
ondersteunen. 

 De RvB wil een brief opmaken voor het college i.v.m. het huidige retributiereglement (25/1/2021) 
voor het gebruik van de gemeentelijke sportinfrastructuur. Zowel particulieren als sportclubs 
hebben klachten betreffende de nieuwe regels via de webshop. Bv. annulatie dient 3 maanden 
vooraf. Oplossingen blijven uit? 

 Nieuw reglement viering sportlaureaten blijft uit. Het schepencollege trok dit naar zich toe, maar 
wat komt er in de plaats? Hopelijk worden de nieuwe bijzondere sportprestaties niet vergeten. 

 Dansende dochters van Eva 28/9: gratis initiatiemoment & promo vraag. Zal doorgestuurd worden 
naar de sportclubs. 

 Affiches/activiteiten welzijnsraad: vraag promo. Zal doorgestuurd worden naar de sportclubs. Op 
TV-schermen sportcentrum? 

 Tijdschrift Aansteker i.v.m. de maand van de sportclub. Sportraadvoorzitters van enkele 
omliggende gemeenten zullen geïnterviewd worden. 

 
 

Datum Actiepunten  Einddatum 

13/4/2017 Op te volgen: idee één 
gevechtssportzaal 

RvB  

11/4/2019 Consequenties voor clubs zonder 
engagementsverklaring? 

Anita  

18/11/2021 Geen doortrekking van buslijn 21? 
(zwembad) 

sportdienst wel van bus 180 

18/11/2021 Mogelijkheid van zitbank in 
Pannenbossenweg. 

  

12/5/2022 Engagementsverklaring bekijken. RvB  

12/5/2022 Reglement erkenning: Art. 7 correctie 
punt 1. 

Anita  

12/5/2022 Reglement erkenning: wijziging 
referentietabel door VTS opvolgen. 

 2023 

23/6/2022 Toelichting vanwege nieuwe club 
Pelican. 

 AV 2023 

23/6/2022 Vragen van Tori i.v.m. nieuwe dojo in 
sporthal. 

Pascal asap 

15/9/2022 Info 10.000 stappenplan. Vincent  

15/9/2022 Antwoord op mail 2/9 van Tori i.v.m. 
nieuwe dojo in sporthal. 

RvB  

15/9/2022 Bijscholing 13/10: Reminder naar 
sportclubs. 

Anita 6/10/2022 

15/9/2022 Antwoord aan vz van Jong en Vrij: 
vervanging door Sarah Jacobs 
goedgekeurd. 

Anita asap 

15/9/2022 Opmaak dagorde en bespreking 
receptie AV. 

RvB 10/11 & 8/12 

15/9/2022 Reservatie foyer CC voor AV 
11/1/2024. 

Anita 1/10/2022 

15/9/2022 Promo project Generatie Rookvrij,  
affiches/activiteiten welzijnsraad en 

Anita 19/10/2022 



dansende dochters van Eva 
doorsturen naar sportclubs. 

15/9/2022 Brief naar college i.v.m. onopgeloste 
klachten retributiereglement. 

RvB  

15/9/2022 Reglement erkenning: laatste blik op 
aanpassingen. 

RvB 10/11/2022 

15/9/2022 Reglement erkenning bezorgen aan 
nieuwe club capoeïra. 

Sportdienst asap 

15/9/2022 Viering sportlaureaten 2022. Gemeenteraad  

 
 
Volgende RvB op 10/11/2022 om 20u45. 
Voor het verslag, 
Anita Braeckmans 
 
 

 

 

 
 


